
Anbefaling for BI Athletics Bordtennis

Jeg anbefaler herved årsmøtet å godkjenne BI Athletics Bordtennis som et nytt
idrettsutvalg i BI Athletics.

Gruppen har et fullverdig styre i henhold til våre retningslinjer med 3 personer, og
gode forutsetninger for å utvide styret ytterligere på kort sikt. Det er også en fin
lavterskel idrett som kan komme mange av studentene til gode, og øke vår
medlemsmasse. Jeg har selv hatt møter med styret for å planlegge og å utarbeide et
budsjett, og jeg mener at de vil være et supert tilskudd til BI Athletics. De har bred
erfaring med idretten fra før, og et mål om å kunne arrangere turneringer, og å være
en idrett som er åpen for alle.
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